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1. Mötet            

  

 

Närvarande:  

Rune Ahlander, Erik Andersson, Ola Andersson, Elisabeth Andtbacka, Kenart  Bengtsson, Ove Berg, Britta Bergström, 

Torgny Bergström, Hans Carlander, Mats Davidsson, Harry  Eriksson, Jan-Hugo Faeltenborg, Tomas Granlund, Roland 

Gunnarsson, Jan Gustafsson, Harald Gustavfsson, Jan Hallström, Anders Henningsson, Bengt Henriksson, Christer Höök, 

Kurt  Jakobsson, Bengt Johansson, Åke  Johansson, Anders  Karlsson, Bo Karlsson, Göran Karlsson, Jan Karlsson, Jan-Erik 

Karlsson, Lena Karlsson, Solveig Karlsson, Jan-Åke Lundén, Anders Löndahl, Hans Lööf, Carl-Gustav Madeberg, Tomas 

Mårtensson, Bo Nilsson, Börje Nilsson, Staffan Nilsson,  Leif  Olofsson,  Kjell  Olsson,  Carl-Gustav Paulin, Ingemar 

Petersson,  Adolf Fredrik Rappe, Carl Rappe, Sven Olof  Sandberg, Evert Sunesson, Arne Svahn, Ulla Britt "Kicki" 

Svensson, Harald Säll, Per Tellner, Hans Thunander,  Håkan Thuresson, Jakob  Thuresson, Olof  Wengelin, Jan Wennerberg 

 

1.     Mötets öppnande 

Rune Ahlander hälsade samtliga välkomna till årsmötet. 

2.     Godkännande av dagordning 

Utsänd dagordning godkändes. 

3. Val av ordförande att leda dagens förhandlingar 

Rune Ahlander valdes till ordförande för årsmötet. 

4. Val av sekreterare att föra dagens protokoll 

Harald Säll valdes till mötessekreterare. 

5. Val av två protokolljusterare 

Kurt Jacobsson Jan Gustafsson valdes jämte mötesordföranden till 

protokolljusterare. 

6. Fråga om årsmötets behöriga utlysande 

De närvarande ansåg att kallelse till årsmötet skett på behörigt sätt. 

7. Föredragning av verksamhetsberättelsen 

Godkändes och delades ut till samtliga. 

8. Föredragning av kassa- och revisionsberättelser 

Anders Löndahl lämnade ekonomisk redogörelse för det senaste 

verksamhetsåret:  

Ingående balans 101 532:- 

Intäkter 28 315: -, Kostnader 11 220: -, Årets vinst 17 095: - 
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Revisionsberättelsen, upprättad av Harry Eriksson och Arne Lundin, lästes 

upp av Harry Eriksson. 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.    

10. Styrelsens förslag till budget för kommande verksamhetsår 

Någon detaljerad budget var inte upprättad men styrelsen räknar med ungefär 

samma kostnader som föregående år. 

11. Fastställande av medlemsavgift för kommande verksamhetsår 

Medlemsavgiften fastställdes till oförändrat 100: -. 

12. Ersättningar till styrelse och revisorer 

Ingen ekonomisk ersättning utgår till styrelseledamöter och revisorer. 

13. Val av ordförande på ett år 

På förslag av valberedningen omval av Rune Ahlander till ordförande för det 

kommande verksamhetsåret varpå Rune passade på att tacka årsmötet för 

förtroendet att få leda förbundets verksamhet. 

14. Val av ordinarie styrelseledamöter. 

Årsmötet beslutade att följa valberedningens förslag till val av 

styrelseledamöter på två år: 

Harald Säll och Olle Wengelin  (omval).  

Från förra året kvarstår Anders Löndahl, Lena Karlsson, Kicki Svensson och 

Sven-Olof Sandberg  

15. Val av styrelsesuppleanter på ett år 

Jan Åke Lundén (nyval) och Jan Fransson omvaldes till styrelsesuppleanter på 

ett år. 

16. Val av två revisorer och revisorssuppleant på ett år, varav en sammankallande 

Harry Eriksson och Arne Lundin omvaldes till revisorer och Ove Berg till 

revisorssuppleant på ett år. Harry Eriksson utsågs till sammankallande. 

17. Val av valberedning om tre personer på ett år, varav en sammankallande 

Kurt Jakobsson, Leif Olofsson, och Evert Sunesson valdes till valberedning 

på ett år. Evert Sunesson utsågs till sammankallande. 

18. Viktiga händelser i skogsbranschen och naturen 

Sommaren har varit mycket torr. 

Säljarnas blad är bruna av den blå pilbladbaggens larver som äter på bladen. 

I Jönköping har askskottsjukan gått tillbaka. 

I västra delarna av Småland har lodjuret etablerat sig även i gränstrakterna av 

Kronoberg, Blekinge och Skåne. 



Lövsågverkan försvinner i södra Sverige i och med nedläggningen av Södras 

lövsågverk: Djursdala och Traryd. I dag finns endast Östra Hults Elektriska 

såg och ett projekt i Tidaholm att starta lövsågsverksamhet. 

Det har också varit ett år med mycket stor blåbärsproduktion. 

19. Nästa års verksamhet 

Vintermöte på Elmia i Jönköping där Herman Sundqvist har lovat att 

medverka. 

Besök på Södras anläggning i Mönsterås. 

20. Övriga ärenden 

Adolf Fredrik tog upp frågan om att vi bör tänka på att placera våra fonderade 

medel så att de ger en bra avkastning.  

Sven-Olof Sandberg informerade att ” Smålands skogstjänstemannaförening” 

donerat ytterligare 20 000: - till Rappefonden. 

 

Rune Ahlander tackade Ola Andersson som varit styrelseledamot i Smålands 

skogsvårdsförbund i flera år. 

 

Anders Löndahl påminde om att samtliga ska rapportera adressförändringar till 

honom. 

Rune tackade de närvarande för visat intresse och avslutade årsmötet. 

 

 

 

 

 Mötesordförande:    Mötessekreterare: 

 

 ……………………..    ……………………. 

 Rune Ahlander     Harald Säll 

 

 Protokolljusterare:    Protokolljusterare: 

    

 ……………………..    …………………….. 

 Kurt Jacobsson     Jan Gustafsson 

 

 

 


